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Vietnam Fortress Tools JSC 

Announcement 

 

Date: Friday, Jan. 8, 2021 

Listing approval letter issued by SSC this afternoon, we expect to receive the approval letter 

from HNX (Hanoi Stock Exchange) for Upcom listing next Monday or Tuesday. 

終於拿到越南證管會核發的上市許可。下星期一，二會拿到河內交易所核發的 UPCOM 掛

牌許可。 
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日期： 2021 年一月八日 

财政部 

國家證券委員會 

 

敬至：越南金屯五金工業股份公司  

  

對於 01/2021/CV-FTV -04/01/2021 來函中，越南金屯五金工業股份公司所提出的建議，國

家證券委員會有意見如下：  

1) 2021/01/08 國家證券監督管理委員會已指示證券交易所批准轉制為股份有限公司的外

商投資企業的上市和登記文件。因此，轉制為股份公司的外商投資企業的上市按照 2019

年證券法和政府第 155/2020/ND-CP-31/12/2020 號法令的詳細規定 執行。  

2) 所以國家證券監督管理委員會请貴公司跟證券交易所联系以利照规定补齐上市资料和

登记交易。  

  

以上通知。 

 

Date: Jan. 8, 2021 

From State Securities Commission of Vietnam under Ministry of Finance 

To: Vietnam Fortress Tools JSC 

Responding to your letter 01/2021/CV-FTV -04/01/2021, below are the comments from SSC: 

1) Based on 2019 securities act and government protocol 155/2020/ND-CP-31/12/2020, 

SSC has instructed all stock exchanges that FDI (foreign direct invested) companies 

which have converted to JSC (joint stock company) are approved for listing on Jan. 8, 

2021. 

2) Please contact your designated stock exchange for missing documents, if any, to be 

listed. (Note: Since we got approval after Jan. 1, HNX (Hanoi Stock Exchange) requires 

2020 financial statement, which EY promised to finish by Feb. 10.) 

The End  

 


